
Sunndal kommune    

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen, Sunndal rådhus 

Dato: 14.03.2019 

Tidspunkt: 10:00 – 14:15 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ståle Refstie Ordfører AP 
Janne Merete Rimstad Seljebø Varaordfører AP 
Lusie Gjersvoll Medlem AP 
Malene Aaram Vike Medlem AP 
Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 
Trygve Stavik Medlem AP 
Erling Outzen Medlem SV 
Stig Rune Andreassen Medlem FRP 
Tone Hustad Medlem H 
Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 
Einar Mo Medlem SP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Ingen   

 
Merknader 

Til dagsorden: 

Ordfører Ståle Refstie ba om at saken om krav om full innsynsrett i pasientjournal, som har vært 
oppe i media den siste uken, settes opp som orienteringssak.  Dette ble også varslet i om i e-
post til medlemmene 12.03.2019.   

Formannskapet ga sin tilslutning til dette. 



Representanten Erling Outzen, SV, opplyste om at han ikke ville å delta på næringslivslunsjen 
kl. 12.00-13.30, som er satt opp på dagsorden for møtet, da dette oppleves som en samrøre 
mellom folkevalgte og næringsliv. 

 

I. Orienteringssaker: 
1. Bente Mosbakk, sjef for innvandrertjenesten, orienterte om endringer i anskaffelse av 

drift av asylmottak, der staten vil legge opp til parallelle rammeavtaler for å skape en 
tryggere drift av asylmottak i landet.  Hun orienterte samtidig om at Sunndal 
kommune har mottatt brev om at Hero (leverandør av privat mottaksdrift) har inngått 
intensjonsavtale med Fredensborg (eier av bygningene i Tredalsvegen 8-12) om bruk 
av lokalene.  Det har vært møte mellom kommunen og Hero og direktøren i Hero vil 
komme i kommunestyremøtet 27.03.2019 for å orienterte dersom det er ønskelig.  
Formannskapet ga sin tilslutning til dette. 

2. Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte om saken om innsynsrett i pasientjournal.  
Saken gjelder krav fra pårørende om full innsynsrett i pasientjournal for ektefellen.  
Kommunen har gjort en konkret vurdering av innsynsretten, og hvilke opplysninger 
pårørende har rett på i henhold til gjeldende lovverk.  Kommunen har begrunnet 
hvorfor det ble gitt delvis innsynsrett.  Deretter uttalte Fylkesmannen at pårørende 
har full innsynsrett.  Kommunen ønsket at Fylkesmannen presiserte hvilken 
lovanvendelse som lå til grunn, samt tolkning av denne og ba om et møte.  Dette ble 
ikke imøtekommet. 
Kommunens oppfatning var, og er, at innsynsretten til pårørende ikke går så langt som 
Fylkesmannen mener.  Men med bakgrunn i Fylkesmannens uttalelse, valgte Sunndal 
kommune å etterkomme kravet om fullt innsyn. 

Alternativet til å gi fullt innsyn ville være å anlegge sak mot Fylkesmannen (Staten).  Det 
anså ikke kommunen hensiktsmessig.  Man har derfor gitt fullt innsyn, men med den 
uttrykkelige forutsetning, inntatt i prosesskrift av 21.02.2019, at man fortsatt er uenig i 
Fylkesmannens vurdering av innsynsretten for pårørende. 

Kommune er ilagt saksomkostninger på kr 27.500 samt rettsgebyr på kr 6.000.  
Kommunens egne saksomkostninger til advokat er kr 22.000.  

Lukking: Orienteringssaken ble tatt opp igjen helt til slutt i møtet da det var behov for å 
lukke møtet på grunn av taushetsplikten.  Formannskapet vedtok derfor å lukke møtet, 
jf. kommunelovens § 31 nr. 2 om lukking, på grunn av taushetsplikt om noens personlige 
forhold, jf. offentlighetslovens § 13 og forvaltningslovens § 13 nr. 1 om taushetsplikten. 

3. Økonomisjef Andrea Fivelstad og kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte om 
regnskap 2018 og regnskapet per februar 2019 for Sunndal kommune. 

 

II. Næringslivslunsj: 
Formannskapet deltok på Sparebank 1 sin næringslivslunsj på Sunndal kulturhus kl. 12.00-13.30.  

 

 

 

 

Habilitetsvurderinger: 



I sak 11/19:  

Erling Outzen ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er lærer ved Sunndal 
vidaregåande skole.  Outzen ble vurdert som habil i behandlingen av saken, jf. 
forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

Stig Rune Andreassen ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han har opprettet en 
side på facebook, Visitsunndal, som han har registrert som firma i Brønnøysund og kjøpt 
domene på.  Han oppgir at det er på idealistisk grunnlag og foreløpig ikke for å drive næring.  
Andreassen ble vurdert som habil i behandlingen av saken, jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

I sak 12/19:  

Ståle Refstie ba om få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er styreleder i Sunndal 
Næringsselskap AS.  Refstie er blitt erklært inhabil i saken tidligere.  Ståle Refstie ble vurdert 
som inhabil i behandlingen av saken, jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

I sak 13/19:  

Erling Outzen ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er lærer ved Sunndal 
vidaregåande skole.  Outzen ble vurdert som habil i behandlingen av saken, jf. 
forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Randi Dyrnes Kommunedirektør – deltok under hele møtet 
Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak 10/19-13/19 
Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 

orienteringssakene og behandlingen av sak 11/19 
Siv-Grete Sponås Avdelingsleder idrett – deltok under behandlingen av 

sak 13/19 
Leif Arne Mo Byggesaksbehandler – deltok under behandlingen av 

sak 14/19-16/19 
 
Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit Helene Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som 
ble vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 
           Lusie Gjersvoll      Ståle Refstie                   Einar Mo 

             ordfører 

  



 

Saksliste – Formannskapet 14.03.2019 
Utvalgs-
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

Arkiv- 
saksnr 

 Saker til behandling   

PS 10/19 Budsjettregulering investeringsbudsjett 2019 - 
overføring av ubrukte bevilgninger fra 2018 

 2019/409 

PS 11/19 Videreføring av samarbeidsprosjektet med 
fylkeskommunen 

 2016/15297 

PS 12/19 Godkjenning av Strategi for reiselivssatsing i Sunndal 
2019 - 2022 

 2018/2266 

PS 13/19 Finansiering programfag breddeidrett Sunndal 
videregående skole 

 2019/189 

PS 14/19 Søknad om midlertidig dispensasjon fra 
reguleringsplan for Ringvegen - gnr. 50, bnr. 173, 
Ringvegen 2B - bruksendring næringsbygg 

 2018/3152 

PS 15/19 Søknad om dispensasjon fra reguleringsplan for Vik 
hyttefelt - gnr. 11.3, bnr. 6, Vik - fradeling av to tomter 
til naust 

 2018/2937 

PS 16/19 Søknad om dispensasjon fra reguleringsplan 
Villabyøran - gnr. 51, bnr. 17 - etablering av 
vannverksbrønner 

 2017/988 

PS 17/19 Driftstilskudd Sunndal Flyklubb  2019/179 

PS 18/19 Søknad om tilskudd til brøyting av Aursjøvegen 2019  2008/253 

  

Referatsaker - administrative vedtak 

  

RD 1/19 Svar på søknad om tilskudd fra næringsfondet - Kajas 
Kamera 

 2019/96 

RD 2/19 Svar på søknad om tilskudd fra næringsfondet - Wågbø 
Bygg og Betong 

 2019/379 

RD 3/19 Svar på søknad om tilskudd fra næringsfondet - 
Sunndal Herrefrisør AS 

 2019/467 

  

Referatsaker 

  

RS 6/19 Høring til uttalelse - bedre regulering av større 
utbyggingsprosjekter - rapport fra ekspertutvalg - 
forslag om endringer i eierseksjonsloven (frist 
29.04.2019) 

 2017/2057 



RS 7/19 Revisjon av bo- og arbeidsmarkedsregioner – mulighet 
for innspill (frist 11.05.2019) 

 2019/365 

RS 8/19 Valgnemnda ønsker forslag på kandidater til verv i 
Norges nasjonalparkkommuner i forbindelse med 
årsmøtet 04.06.2019 

 2008/1176 

RS 9/19 Høring til uttalelse - forslag om opphevelse av 
omstillingsloven (frist 06.05.2019) 

 2019/351 

RS 10/19 Høring til uttalelse - planprogram for ny regional 
planstrategi og ny fylkesplan for 2020-2024 (frist 
12.04.2019) 

 2019/491 

RS 11/19 Høring til uttalelse - pakkeforløp hjerneslag - fase 2 
(frist 05.05.2019) 

 2009/1637 

RS 12/19 Høring til uttalelse – implementeringsplan for 
"Nasjonal strategi mot hepatitter 2018-2023" (frist 
17.03.2019) 

 2019/422 

RS 13/19 Høring til uttalelse - forslag til endring av forskrift om 
stønad til dekning av utgifter til fysioterapi m.v. (frist 
01.05.2019) 

 2019/498 

RS 14/19 Høring til uttalelse - NOU 2018:16 - om prioritering i 
kommunal helse- og omsorgstjeneste (frist 
22.05.2019) 

 2019/440 

 
 

  



PS 10/19 Budsjettregulering investeringsbudsjett 2019 - overføring av 
ubrukte bevilgninger fra 2018 
Rådmannens innstilling 

Investeringsbudsjettet for 2019 reguleres i forhold til gjenværende bevilgninger fra 2018. 
Tilsvarende regulering foretas også i forhold til finansiering som skjer i henhold til opprinnelig 
finansieringsplan, hovedsakelig  gjennom ubrukte lånemidler.  

Samlet overføring på 23,33 millioner kommer som et tillegg til eksisterende investeringsramme 
og er fordelt mellom tjenesten slik som tabellen viser.  

 
 

Behandling i Formannskapet - 14.03.2019  

Formannskapet sluttet seg enstemmig til innstillingen. 
 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Investeringsbudsjettet for 2019 reguleres i forhold til gjenværende bevilgninger fra 2018. 
Tilsvarende regulering foretas også i forhold til finansiering som skjer i henhold til opprinnelig 
finansieringsplan, hovedsakelig gjennom ubrukte lånemidler.  

Samlet overføring på 23,33 millioner kommer som et tillegg til eksisterende investeringsramme 
og er fordelt mellom tjenesten slik som tabellen viser.  

 
 

 

 

  



PS 11/19 Videreføring av samarbeidsprosjektet med fylkeskommunen 
Rådmannens innstilling 

Sunndal formannskap gir sin tilslutning til at samarbeidsprosjektet med Møre og Romsdal 
fylkeskommune videreføres for skoleåret 2019/2020 som skissert i vedlagt notat.  
 
Det forutsettes at kostnadene som prosjektet medfører skal deles likt mellom Sunndal kommune 
og Møre og Romsdal fylkeskommune. 
 
Utgiften belastes Innvandrertjenestens driftsbudsjett med kr. 4,5 mill. for budsjettåret 2019 og 
dekkes inn ved økning i driftsinntekter med kr 4,5 mill. 
 

Behandling i Formannskapet - 14.03.2019  

Representanten Erling Outzen, SV, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er 
ansatt som lærer ved Sunndal vidaregåande skole.  Outzen fratrådte under behandlingen av 
habilitetsspørsmålet.  Formannskapet erklærte Erling Outzen habil i behandlingen av saken, jf. 
forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Bente Mosbakk, sjef for innvandrertjenesten, orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal formannskap gir sin tilslutning til at samarbeidsprosjektet med Møre og Romsdal 
fylkeskommune videreføres for skoleåret 2019/2020 som skissert i vedlagt notat.  
 
Det forutsettes at kostnadene som prosjektet medfører skal deles likt mellom Sunndal 
kommune og Møre og Romsdal fylkeskommune. 
 
Utgiften belastes Innvandrertjenestens driftsbudsjett med kr. 4,5 mill. for budsjettåret 2019 og 
dekkes inn ved økning i driftsinntekter med kr 4,5 mill. 
 

 

 

  



PS 12/19 Godkjenning av Strategi for reiselivssatsing i Sunndal 2019 - 
2022 
Kommunedirektørens innstilling 

1. Kommunestyret godkjenner Strategi for reiselivssatsing i Sunndal 2019 – 2022  
2. Konkretisering av aktuelle tiltak og mulig kommunal (del)finansiering av disse tas opp i 

forbindelse med kommunens budsjettarbeid og den forestående gjennomgangen av 
næringsarbeidets organisering i Sunndal.   

3. En årlig statusrapport for reiselivsarbeidet bes lagt fram ved utgangen av hvert år. 
Ansvarlig for rapporteringen er styringsgruppa for reiselivsarbeidet eller den som til 
enhver tid har det faktiske ansvaret for reiselivsarbeidet i Sunndal.   

 

Behandling i Formannskapet - 14.03.2019  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er styreleder i 
Sunndal Næringsselskap AS, som vil bli berørt av saken som tjenesteleverandør.  Ståle Refstie 
fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.  Varaordfører Janne Merete Rimstad 
Seljebø tiltrådte som ordstyrer.  Formannskapet erklærte Ståle Refstie inhabil i behandlingen av 
saken, jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at 
han har opprettet en facebookside VisitSunndal, som han også har registrert i Brønnøysund og 
kjøpt domene på, for å fremme reiselivsdestinasjoner i Sunndal.  Andreassen fratrådte under 
behandlingen av habilitetsspørsmålet.  Formannskapet erklærte Stig Rune Andreassen habil i 
behandlingen av saken, jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Formannskapet sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret godkjenner Strategi for reiselivssatsing i Sunndal 2019 – 2022  
2. Konkretisering av aktuelle tiltak og mulig kommunal (del)finansiering av disse tas opp i 

forbindelse med kommunens budsjettarbeid og den forestående gjennomgangen av 
næringsarbeidets organisering i Sunndal.   

3. En årlig statusrapport for reiselivsarbeidet bes lagt fram ved utgangen av hvert år. 
Ansvarlig for rapporteringen er styringsgruppa for reiselivsarbeidet eller den som til 
enhver tid har det faktiske ansvaret for reiselivsarbeidet i Sunndal.   

 

 

  



PS 13/19 Finansiering programfag breddeidrett Sunndal 
videregående skole 
Kommunedirektørens innstilling 

Formannskapet vedtar å utbetale et tilskudd til programfag breddeidrett ved Sunndal 
videregående skole på kroner 150 000 pr skoleår i 3 år fra og med skoleåret 2019 -2021. 
Tilskuddet forutsetter at elevtallet pr år er på minimum 10 elever. Tilskuddet dekkes gjennom 
disposisjonsfondet.  

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 13.03.2019  

Sander Løken Berntsen ba utvalget vurdere hans habilitet til å delta under behandling av TMK-
sak 17/19, på grunn av at hans far er rektor ved Sunndal videregående skole. Jf. Fvl. § 6, første 
ledd, bokstav b.  Utvalget vedtok enstemmig at Sander Løken Berntsen er habil til å delta i 
behandling av saken. 

 

Linn Rødset ba utvalget vurdere hennes habilitet til å delta under behandling av TMK-sak 17/19, 
på grunn av at hun er ansatt ved Sunndal videregående skole. Jf. Fvl § 6, andre ledd.  Utvalget 
vedtok enstemmig at Linn Rødset er habil til å delta i behandling av saken. 

 

Kjell Arne Nerland, FRP, satte fram slik forslag til vedtak i TMK-sak 18/19: 

Formannskapet vedtar å utbetale et tilskudd til programfag breddeidrett ved Sunndal 
videregående skole på kr 150 000 per skoleår i 3 år fra og med skoleåret 2019 – 2021.  Tilskuddet 
forutsetter at elevtallet per år er på minimum 10 elever. Tilskuddet dekkes gjennom 
disposisjonsfondet. 

Tilbudet skal gjelde alle elever ved Sunndal vgs. 

 

Steinar Husby, V, satte fram slik tilleggsforslag: Teknikk-, miljø- og kulturutvalget anbefaler at 
saken sendes til kommunestyret for endelig vedtak. 

 

VOTERING: 

Innstillingen ble vedtatt mot 1 stemme. 

Forslag til vedtak framsatt av Kjell Arne Nerland falt mot 2 stemmer. 

Tilleggsforslaget framsatt av Steinar Husby ble vedtatt med 6 mot 5 stemmer. 

Innstillingen med det vedtatte tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak i teknikk-, miljø- og kulturutvalget 

Formannskapet vedtar å utbetale et tilskudd til programfag breddeidrett ved Sunndal 
videregående skole på kroner 150 000 pr skoleår i 3 år fra og med skoleåret 2019 -2021. 
Tilskuddet forutsetter at elevtallet pr år er på minimum 10 elever. Tilskuddet dekkes gjennom 
disposisjonsfondet. 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget anbefaler at saken sendes til kommunestyret for endelig 
vedtak. 



 

Behandling i Formannskapet - 14.03.2019  

Representanten Erling Outzen, SV, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at han er 
ansatt som lærer ved Sunndal vidaregåande skole.  Erling Outzen fratrådte under behandlingen 
av habilitetsspørsmålet.  Formannskapet erklærte Erling Outzen habil i behandlingen av saken, 
jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Kommunedirektør Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

Det ble opplyst om at etter at saken ble sendt ut er kommunedirektøren og økonomisjefen 
kommet til at saken må legges fram i kommunestyret da det foreslås finansiert over 
disposisjonsfond. 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Tilbudet tilbys alle elever ved Sunndal vidaregåande skole.» 

 

Under debatten ble det reist habilitetsspørsmål mot representanten Bjørn Flemmen Steinland, 
som er styreleder i Sunndal Sparebank.  Sunndal Sparebank har ifølge opplysninger i 
lokalpressen, sagt at de vil støtte tilbudet om breddeidrett dersom kommunen yter et tilskudd.  
Steinland fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet.  Formannskapet erklærte Bjørn 
Flemmen Steinland inhabil i behandlingen av saken, jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble vedtatt med 9 mot 1 stemme. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Formannskapet har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar å utbetale et tilskudd til programfag breddeidrett ved Sunndal 
videregående skole på kroner 150 000 pr skoleår i 3 år fra og med skoleåret 2019 -2021. 
Tilskuddet forutsetter at elevtallet pr år er på minimum 10 elever. Tilskuddet dekkes gjennom 
disposisjonsfondet.  

Tilbudet tilbys alle elever ved Sunndal vidaregåande skole. 
 

  



 

PS 14/19 Søknad om midlertidig dispensasjon fra reguleringsplan for 
Ringvegen - gnr. 50, bnr. 173, Ringvegen 2B - bruksendring 
næringsbygg 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir formannskapet midlertidig dispensasjon fra reguleringsplan for 
Ringvegen på eiendommen gnr. 50, bnr. 173. Dispensasjonen gis for bruksendring til 
næringsbygg, og utløper 14.03.2022 

Vilkår 

Byggets fasade skal pusses opp som beskrevet i tilsvar til nabomerknad. 

Tiltaket må opphøre innen 14.03.2022. 

 

Behandling i Formannskapet - 14.03.2019  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir formannskapet midlertidig dispensasjon fra reguleringsplan for 
Ringvegen på eiendommen gnr. 50, bnr. 173. Dispensasjonen gis for bruksendring til 
næringsbygg, og utløper 14.03.2022 

Vilkår 

Byggets fasade skal pusses opp som beskrevet i tilsvar til nabomerknad. 

Tiltaket må opphøre innen 14.03.2022. 
 

 

 

PS 15/19 Søknad om dispensasjon fra reguleringsplan for Vik 
hyttefelt - gnr. 11.3, bnr. 6, Vik - fradeling av to tomter til naust 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir økonomi- og planutvalget ikke dispensasjon fra reguleringsplan 
for Vik hyttefelt på eiendommen gnr. 23, bnr. 6 i Sunndal kommune. 

Begrunnelse 

Formålet settes vesentlig til side, siden punkt 0. i reguleringsplanen sier at det ikke skal bygges 
naust i planområdet. 

Fylkesmannen i Møre og Romsdal har uttalt seg negativt til dispensasjonen. 

 

  



Behandling i Formannskapet - 14.03.2019  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir økonomi- og planutvalget ikke dispensasjon fra reguleringsplan 
for Vik hyttefelt på eiendommen gnr. 23, bnr. 6 i Sunndal kommune. 

Begrunnelse 

Formålet settes vesentlig til side, siden punkt 0. i reguleringsplanen sier at det ikke skal bygges 
naust i planområdet. 

Fylkesmannen i Møre og Romsdal har uttalt seg negativt til dispensasjonen. 
 

 

 

PS 16/19 Søknad om dispensasjon fra reguleringsplan Villabyøran - 
gnr. 51, bnr. 17 - etablering av vannverksbrønner 
Rådmannens innstilling 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir formannskapet kommunalteknisk tjeneste dispensasjon fra 
arealformål friområde på eiendommen gnr. 51, bnr. 17 i Sunndal kommune. Dispensasjonen gis 
for etablering av produksjonsbrønner for Sunndal vannverk. 

 

Behandling i Formannskapet - 14.03.2019  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Med hjemmel i pbl. § 19-2 gir formannskapet kommunalteknisk tjeneste dispensasjon fra 
arealformål friområde på eiendommen gnr. 51, bnr. 17 i Sunndal kommune. Dispensasjonen gis 
for etablering av produksjonsbrønner for Sunndal vannverk. 
 

 

 

  



PS 17/19 Driftstilskudd Sunndal Flyklubb 
Rådmannens innstilling 

Formannskapet avslår søknad om årlig driftstilskudd til Sunndal Flyklubb  

 

Behandling i Formannskapet - 14.03.2019  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 

Formannskapet avslår søknad om årlig driftstilskudd til Sunndal Flyklubb  

 

 

PS 18/19 Søknad om tilskudd til brøyting av Aursjøvegen 2019 
Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget bevilger inntil kr 30 000 til Torbudalen og Aursjøen 
hytteeierforening v/Svenn Åge Reiten for dokumenterte utgifter til brøyting av 
Aursjøvegen i 2019.  

2. Bevilgningen dekkes over konto 14701.1000.3300 Utgifter etter formannskapets 
bestemmelse, samferdsels- og transporttiltak, og utbetales når det er lagt fram 
dokumentasjon på utgiftene.  

3. Det understrekes at Sunndal kommune ikke kan ta noe ansvar knyttet til skredfare 
ved transport til Torbudalen vinterstid, og det oppfordres til å vurdere skredfaren 
nøye ved brøyting og ferdsel.   

4. Det forutsettes at vegeieren gir tillatelse til at vegen brøytes, og at brøyting 
innenfor Krøsbekken skjer på de vilkår Dovrefjell nasjonalparkstyre har gitt. 

 

Behandling i Formannskapet - 14.03.2019  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Økonomi- og planutvalget bevilger inntil kr 30 000 til Torbudalen og Aursjøen 
hytteeierforening v/Svenn Åge Reiten for dokumenterte utgifter til brøyting av 
Aursjøvegen i 2019.  

2. Bevilgningen dekkes over konto 14701.1000.3300 Utgifter etter formannskapets 
bestemmelse, samferdsels- og transporttiltak, og utbetales når det er lagt fram 
dokumentasjon på utgiftene.  

3. Det understrekes at Sunndal kommune ikke kan ta noe ansvar knyttet til skredfare ved 
transport til Torbudalen vinterstid, og det oppfordres til å vurdere skredfaren nøye ved 
brøyting og ferdsel.   

4. Det forutsettes at vegeieren gir tillatelse til at vegen brøytes, og at brøyting innenfor 
Krøsbekken skjer på de vilkår Dovrefjell nasjonalparkstyre har gitt. 

 


